
 
Vastaukset teknistä lautakuntaa ja hyvinvointilautakuntaa koskeviin valtuustoaloitteisiin sekä 
vastaus kuntalaiskyselyyn 
 
Khall 25.02.2025 § 44  
  
 
 
Valmistelija hallintopäällikkö Pirkkalainen Tarja 

 
Kuntalain 410/2015 23 § mukaan valtuustolle on vähintään kerran 
vuodessa saatettava tietoon sen toimivaltaan kuuluvissa asioissa tehdyt 
aloitteet ja niiden johdosta suoritetut toimenpiteet. 
  
Haapaveden kaupungin hallintosäännön 119 § mukaan 
kaupunginhallituksen on vuosittain maaliskuun loppuun mennessä 
esitettävä valtuustolle luettelo valtuutettujen tekemistä ja 
kaupunginhallitukselle lähetetyistä aloitteista ja samalla ilmoitettava,mihin 
toimenpiteisiin niiden johdosta on ryhdytty. Valtuusto voitodeta, mitkä 
aloitteista on käsitelty loppuun. 
 
Tekninen lautakunta on käsitellyt lautakunnalle saapuneet aloitteet 
19.02.2025 kokouksessaan. 
 
Vastaukset: 

 1. Kaupunginvaltuusto 12.11.2024 § 47: 
Valtuustoaloite Selvitys mopokerhoa varten: 
- vt. Hyvinvointijohtajan lausunto asiaan: 
Mopokerhon järjestämistä voidaan selvitellä järjestettäväksi esimerkiksi 
hankkeen tai Harrastamisen Suomen Mallin kautta. Mopokerho vaatii 
kuitenkin tälle tarkoitukselle sopivat tilat. 
 
- Tekninen lautakunta toteaa, että Haapaveden kaupungilla ei ole tällä 
hetkellä kyseiseen toimintaan soveltuvia tiloja vapaana. Vapautuvien tilojen 
soveltuvuutta nuorten mopokerhon kokoontumispaikaksi selvitellään 
kiinteistöjen vapautumisen myötä. 
 
2. Kaupunginvaltuusto 10.12.2024 § 56: 
Valtuustoaloite Lämmön älyohjaus: 
- Kaupungin kiinteistöt käyttävät pääsääntöisesti tytäryhtiön tuottamaa 
kaukolämpöä, kiinteistöjen lämmönsiirtona toimii vesikiertolämmitys.  
Joka reagoi hitaasti lämpötilan muutoksiin. Lämpötilan pudottaminen 
esimerkiksi viikonlopuksi viilentää kiinteistön rakenteita jonka 
lämmittäminen takaisin vie suhteessa energiaa enemmän kun tasainen 
lämpötila. Pitempinä lomajaksoina lämpötila voidaan tarvittaessa pudottaa 
kiinteistö automaation kautta. Tehtyjen selvitysten perusteella sijoittaminen 
älytermostaatteihin ei ole järkevää. 
 
 
Hyvinvointilautakunta on käsitellyt ja antanut vastauksensa seuraavaan 
aloitteeseen kokouksessaan 11.11.2024 §44. 
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Vastaus: Nuorisovaltuuston edustajat ovat olleet nimettyinä lautakuntiin. 
Nuorisovaltuusto on kokouksessaan 21.3.2024 §7, valinnut nykyiset 
edustaja lautakuntiin. 
 



Vastaus kuntalaiskysymykseen kuntalaiselta (Heikki Pitkälä; Hary): 
Kiinteistöveron laskeminen – veroprosentti. 
 
Talousjohtajan vastaus: 
Kiinteistöveroprosentit käsitellään talousarvioprosessin aikana 
talousarvioseminaarissa sekä erikseen veroprosentteja koskevissa 
kokouksissa kaupunginhallituksessa ja lopulta valtuustossa.  
 
 

Esittelijä kaupunginjohtaja Jussila Esa 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää: 
1. merkitä aloitteiden käsittelyn tiedokseen. 
2. saattaa vastaukset aloitteisiin tiedoksi valtuustolle ja esittää, että 
valtuusto toteaa aloitteet loppuunkäsitellyiksi. 
 

Päätös 1. Hyväksyttiin. 
2. Hyväksyttiin. 

 
 
 
Kvalt 18.03.2025 § 13    
68/00.02.06/2025    
 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää: 

1. merkitä aloitteiden käsittelyn tiedokseen. 
2. saattaa vastaukset aloitteisiin tiedoksi valtuustolle ja esittää, että 
valtuusto toteaa aloitteet loppuunkäsitellyiksi. 
 

Päätös 1. Hyväksyttiin. 
2. Hyväksyttiin. 

 
 


